RAPPORT PARTIEL PARTIAL DU COMITE DE SURVEILLANCE SYNDICAT DES
EMPLOYEES ET EMPLOYE DU CENTRE UNIVERSITAIRE DE LA SANTE MCGILL

Nous, M. Michel D'Alete, Daniel Bernard Morin ; avons rencontré et examiné les états financiers des
Syndicats. Le comité de surveillance s’est réuni le 5 avril 2022.

Nous avons procédeé a la vérification des documents du trésor pour la période du ler septembre au 31
décembre 2021.

Mme Linda Léveillé a officiellement pris sa retraite le 19 novembre 2021. A partir du 22 novembre
2021, M. Bill Fani, élu trésorier du CSN, a repris ces fonctions.

Ci-joint nos conclusions :

Pour un meilleur contréle des dépenses, nous recommandons que les notes de frais des fonctionnaires
ne dépassent pas trois mois pour les remboursements.

La vie revient doucement 4 la normale. Il est recommandé de revoir certaines dépenses récurrentes
(loyer); pour réduire les dépenses.

En conclusion, nous voudrions exprimer notre gratitude et notre appréciation a M. Bill Fani.

Un travail bien fait.
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SURVEILLANCE COMMITTEE REPORT OF THE UNION OF EMPLOYEES OF THE
MCGILL UNIVERSITY HEALTH CENTER

We, Mr. Michel D'Alete, Daniel Bernard Morin; have met and examined the Unions’ financial
statements. The surveillance committee met on April 5th 2022,

We have proceeded with the verification of the treasure’s documents for the period of September 1 to
December 31, 2021.

Ms. Linda Léveillé offically retired on November 19th 2021. As of November 22, 2021, Mr. Bill Fani
elected as Treasurer of CSN took over these functions.

Enclosed are our findings:

For better control of expenses, we recommend that the expense accounts of the officials do not exceed
three months for reimbursements.

Life is slowly returning to normal. It is recommended that a review of certain recurring expenses
(rent); to reduce the expenses.

In conclusion, we would like to express our gratitude and appreciation to Mr. Bill Fani.

A job well done.
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